
Komisja Budzetu, Finansow, 
Planowania Przestrzennego 
i Porz^dku Fhiblicznego 
VI kadencji Rady Gminy Waganiec 

Waganiec, dnia 27.10.2011 r. 

RG.0012.KB.11.2011 

Protokot nr 11/11 
z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow, Planowania Przestrzennego 

i Porz^dku Publicznego V I kadencji Rady Gminy Waganiec 
odbytego w dniu 27 pazdziemika 2011 roku 

w sali nr 15 Urz^du Gminy w Wagancu, ul. Dworcowa 11 

W posiedzeniu Komisji, ktoremu przewodniczyl Przewodnicz^cy Komisji 
Pan Jaroslaw Rozanski udziat wzi^li cztonkowie Komisji Budzetu i zaproszeni goscie: 
Przewodniczqcy Rady Gminy - M.Dyko, Wojt Gminy - P.Marciniak, Skarbnik Gminy -
D.Roszko, wg. list obecnosci stanowiqcych zatqcznik nr 1 do niniejszego protokolu. 

A d . l 
Przewodniczq^cy Komisji Budzetu Jaroslaw Rozanski - o godzinie 8°° otworzyl 
posiedzenia Komisji i po powitaniu czlonkow Komisji, stwierdzit, ze zgodnie z list^ 
obecnosci aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 3 czlonkow Komisji, w skladzie: 

1. Jarostaw Rozanski - przewodnicz^cy 
2. Jerzy Nowak - z-ca przewodrucz^cego komisji, 
3. Piotr Kosik - czlonek, 

CO wobec skladu Komisji wynosz^cego 4 czlonkow przyj^tych uchwal^ Rady Gminy 
stanowi quorum pozwalaj^ce na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nast^pnie Przewodnicz^cy Komisji przedstawil proponowany porz^dek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porz^dku obrad. 
2. Zmiany w budzecie gminy na 2011 r. 
3. Sprawy biez^ce, korespondencja. 
4. Oswiadczenia i komunikaty. 
5. Zamkni^cie posiedzenia Komisji. 

Komisja jednoglosnie przy j^a proponowany porz^dek posiedzenia. 

Ad.2 
Komisja proponuje przyj^c zmiany, o ktore wnosi Wojt, po stronie dochodow 
i wydatkow budzetowych na 2011 r. 
Komisja proponuje przyj^c zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 
2011 - 2017, ktore dotycz^ uaktualnienia i doprowadzenia do zgodnosci z uchwal^ 
budzetow^ na rok 2011 w zwi^zku z planowanymi zmianami na sesji w dniu 
28.10.2011r. 

Ad.3 
Sprawy biez^ce, korespondencja: 
Radny Jerzy Nowak zwrocil siq do Wojta o zamontowanie barierki drogowej przy 
przystanku autobusowym w Zbrachlinie. 

1 



Radny Jarostaw Rozanski, Jerzy Nowak i Piotr Kosik skierowali do Wojta interpelacj^ w 
sprawie przedtuzaj^cego siq terminu rozpocz^cia budowy chodnika przy ul.Dworcowej 
w Wagancu. 

Przewodnicz^cy Rady Gminy M.Dyko - zwrocil si? do Wojta o udzielenie wyjasnienia 
w sprawie terminu przekazania wozu strazackiego dla OSP Wloszyca. 

Ad.4 

Oswiadczenia i komunikaty - brak. 

Ad. 5 

Wobec zrealizowanego porz^dku obrad Przewodnicz^cy Komisji Jaroslaw Rozanski 
o godz. 10°° zamkn^l posiedzenie komisji. 

Protokolowat: Przewodniczqcy Komisji: 
Jarostaw Rozanski 

Jarostaw Rozanski 
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